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P R O T O K Ó Ł NR LV/18 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 28 lutego 2018 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ireneusza Drzewieckiego 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena  - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

4.1. zniesienia formy ochrony przyrody - pomników przyrody zlokalizowanych na terenie działki 

ozn. nr ewid. 178/2 poł. w obrębie Studzieniec gmina Kożuchów. /numer druku LV/1a/18/ 

4.2. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i podatku od 

nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. /numer druku LV/2/18/ 

4.3. zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

członków ochotniczych straży pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę. /numer druku LV/3/18/ 
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4.4. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku LV/4/18/ 

4.5. zniesienia formy ochrony przyrody tj. pomnika przyrody drzewa z gatunku modrzew 

europejski zlokalizowanego na działce ozn. nr ewid. 273 obręb 1 w Kożuchowie. /numer druku 

LV/5/18/ 

4.6. przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Kożuchów na lata 2017 – 2032”. /numer druku LV/6/18/ 

4.7. przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kożuchów na lata 2017 - 2020 

z perspektywą na lata 2021 – 2024”. /numer druku LV/7/18/ 

4.8. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LV/8/18/ 

4.9. zasięgnięcia przez Gminę długoterminowego kredytu. /numer druku LV/9/18/ 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołów z sesji Nr LIII i LIV. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. Następnie przedstawił zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia 

zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 25 stycznia 2018 r. /Informacje w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Zieliński Henryk – 

Wiceprzewodniczący Rady, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji zapytano o powód nadzwyczajnego posiedzenia Rady Nadzorczej 

P.U.K. USKOM. Następnie zapytano jakich spraw dotyczyło spotkanie z Zarządem firmy JKJ 

Metal Sp. z o. o. Poproszono o poinformowanie lokalnej prasy o naprawie murów przy 

Lapidarium oraz zapytano, których nieruchomości dotyczą wydane zarządzenia Burmistrza 
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Kożuchowa w sprawie ogłoszeń przetargów ustnych nieograniczonych na sprzedaż 

nieruchomości. Następnie zapytano, czy podczas spotkania z firmą JKJ Metal rozmawiano 

o obniżeniu kosztów dzierżawy budynku przy ul. 1-go Maja. Zapytano również, czy w spotkaniu 

dotyczącym ustalenia rozkładu jazdy przewozów szkolnych na terenie gminy uczestniczył 

przewoźnik oraz dopytano o dogrzewanie autobusów. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. 

Następnie otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Zwolińska Magdalena – 

Sekretarz Gminy, Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Zieliński Henryk – 

Wiceprzewodniczący Rady, Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Jelinek 

Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, 

Marek Andrzej – radny Rady Miejskiej, Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji m. in. w formie ustnej zapytano o możliwość oświetlenia odcinków 

dróg w sołectwach, które są nieoświetlone, zapytano również kiedy zostaną podjęte działania 

w celu skanalizowania sołectw Mirocin Dolny, Mirocin Średni i Mirocin Górny oraz poruszono 

kwestię dofinansowania z PROF w tej sprawie. W dalszej części dyskusji poruszono problem 

dojazdu do domów na terenach wiejskich, ponieważ ciężki sprzęt niszczy drogi dojazdowe, 

dopytano o możliwość przedłużenia kadencji sołtysów, zaproponowano wykorzystanie funduszu 

sołeckiego na wykonanie oświetlenia na terenach wiejskich, poproszono o ogłoszenie na stronie 

internetowej miasta Kożuchów informacji o konkursie organizowanym przez WOŚ o naborze 

wniosków na dotację ograniczenia niskiej emisji spalin, omówiono problem istnienia azbestu na 

terenie gminy na budynkach mieszkalnych oraz w gruntach ziemnych, zwrócono również uwagę 

na problem braku zabezpieczenia starych i niezagospodarowanych budynków po byłych 

przedsiębiorstwach. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie złożone w formie pisemnej podczas 

sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie: 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. Proszę, w ramach bieżących remontów utrzymania dróg lokalnych o wyrównanie/uzupełnienie 

ubytków w drogach przy ul. Sienkiewicza i ul. Reymonta w Kożuchowie. Drogi gruntowe 

w bardzo złym stanie technicznym. 

2. Proszę o naprawienie barierki przy zjeździe z drogi przy ul. Garbarskiej na drogę przy 

ul. Towarowej (po prawej stronie). Barierka zniszczona prawdopodobnie przez przejeżdżający 

wóz ciężarowy. 

3. Proszę o naprawienie zniszczonego chodnika/krawężnika na ul. Traugutta, po lewej stronie 

wjazdu na parking (działka 472/4 obr. 2) przed budynkiem po byłym Lubkonie. 

4. Proszę o naprawienie zniszczonego chodnika/zapadnięcia na ul. Traugutta 19 (przy studzience 

kanalizacyjnej). 

5. Proszę o informację dotyczącą wykonania projektu instalacji oświetlenia na ulicach: 

Zbigniewa Herberta, Czesława Miłosza i Kolonii Zielonogórskiej w Kożuchowie. 

Wniosek w tej sprawie składałem w 2016 r., a także w 2017 r. na podstawie Uchwały 

nr LXIII/392/10 Rady Miejskiej w Kożuchowie z dnia  31 sierpnia 2010 r. w sprawie: trybu prac 

nad projektem uchwały budżetowej Gminy Kożuchów: Cyt. ”zapisanie w przyszłorocznym 

budżecie rozdz. 90015 oświetlenie ulic, placów i dróg § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych środków z przeznaczeniem na projekt oraz wykonanie instalacji oświetlenia na 

ul. Zbigniewa Herberta, Czesława Miłosza, Kolonia Zielonogórska” - (Kożuchów obręb 2) – 

byłoby to całościowe wykonanie oświetlenia w tej części Kożuchowa, obszar położony pomiędzy 

ul. Asnyka, Tuwima, Brzechwy, a Sienkiewicza i Reymonta, gdzie oświetlenie jest wykonane. 

Jako załącznik było dołączone pismo mieszkańców z dnia 18.09.2016 r. 

W dniu 26.10.2016 r. w odpowiedzi wasz znak GK.7021.3.22.2016 na złożony w/w 

wniosek zostałem poinformowany, że realnym terminem wykonania dokumentacji projektowej 

na budowę oświetlenia na wnioskowanym obszarze jest 2018 rok.  

6. Proszę o podjęcie interwencji w związku z niewykonaniem przez właścicieli działki 204/16 

zlokalizowanej w miejscowości Radwanów decyzji nr 110/2016 z dnia 16.03.2016 r. wydanej 
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przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Nowej Soli, dotyczącej nakazu 

rozbiórki zabudowy gospodarczej położonej na w/w działce. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

7. Ponownie proszę o zajęcie się sprawą zmierzającą do formalnej możliwości przestawienia 

znaków oznaczających miejscowość Książ Śląski przy drodze wojewódzkiej - wjazd od strony 

Zielonej Góry i przy drodze powiatowej wjazd od strony Czasławia. W ostatnich latach 

w związku z nowymi domostwami zmienił się obszar zamieszkania i niezbędne jest jego 

uregulowanie. Już kilkakrotnie zwracałem na ten aspekt uwagę, ale jak do tej pory nie dotarła do 

mnie pozytywna w tym zakresie informacja. 

8. Proszę o informację w zakresie planowanego remontu lokalu gminy przy ul. Słowackiego, jaki 

został przekazany Pani Barbarze Krzywickiej. W związku z deklaracjami Pana Burmistrza, 

proszę o informację kiedy rozpocznie się remont lokalu i w jakim zakresie będzie dokonany? 

9. Proszę dokonać szczegółowego przeglądu murów miejskich, szczególnie na odcinku 

ul. Spacerowej, gdzie pojawiły się nowe ubytki i pęknięcia w okresie zimowym. W mojej ocenie 

w niektórych miejscach należy niezwłocznie dokonać co najmniej prace zabezpieczające, przed 

dalszym wymywaniem zaprawy i kamieni. 

10. Proszę o informacje w zakresie iluminacji murów miejskich, na którą wydano znaczne środki, 

która uległa dewastacji i na dzień dzisiejszy nie działa. Czy gmina zamierza odtworzyć 

iluminację, czy temat iluminacji uważa się za zamknięty i nie ma zamiaru do tego w obecnej 

sytuacji powracać?  

11. Blisko trzy lata temu został opuszczony przez jednostki gminne budynek przy 

ul. Słowackiego, jakie jest jego dalsze przeznaczenie i co w tym zakresie zostało już 

zrealizowane? 

12. Proszę o poinformowanie mieszkańców o programie Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze dla podmiotów indywidualnych w ramach 

Programu „Eko Mieszkaniec - Dotacja na ograniczenie niskiej emisji” na 2018 rok. 
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Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej 

cyt.:  

13. Mieszkańcy ulicy Rataja – bloków nr 16-18 i 20-22 proszą o interwencję w sprawie usunięcia 

usterek po remoncie dróg na osiedlu powojskowym. W piwnicach wyżej wymienionych bloków 

po opadach deszczu zalega woda. Mieszkańcy zgłaszali problem ale interwencje USKOM-u nie 

przynoszą rezultatu. 

14. Mieszkańcy ulicy Młynarskiej proszą o zainstalowanie progu spowalniającego na wysokości 

przestrzeni pomiędzy blokiem nr 7, a garażami.  

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.:  

15. Na działce przy drodze wojewódzkiej nr 297 (działka nr 308/5 i nr 308/3 Podbrzezie Dolne) 

jest zlokalizowany parking i są budowane garaże dla samochodów ciężarowych. Informacja 

odnośnie planu warunków zabudowy oraz zapytanie czy taka inwestycja nie stanowi zagrożenia 

dla ruchu drogowego oraz czy taka inwestycja nie stanowi zagrożenia dla ochrony środowiska. 

Proszę o przesłanie informacji do Pani Marioli Piotrowskiej ul. Główna 21 Podbrzezie Dolne. 

16. Informacja od Burmistrza Kożuchowa, czy wszystkie budynki gminne są prawidłowo 

skanalizowane oraz czy są podłączone do szamb. 

17. Potwierdzenie od Burmistrza Kożuchowa, że nie jest i nie będzie planowane przemieszczenie 

Przedszkola Nr 3 do budynku po byłym Gimnazjum.  

18. Wykonanie dodatkowego oświetlenia na ulicy Nowosolnej (od strony Cmentarza 

Komunalnego). 

19. Likwidacja oświetlenia murów miejskich ze względu na obecny stan murów miejskich. Jest 

to zupełnie nieuzasadnione naprawienie oświetlenia. 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

20. Proszę o zabezpieczenie budynku świetlicy wiejskiej i biblioteki w Mirocinie Średnim 

Zacieka po ścianach woda i powoduje bardzo niekorzystne zmiany w stanie budynku. Część 

ścian zaczyna pękać oraz podmywane są w znacznym stopniu fundamenty. Proszę również 

o montaż drzwi od bocznego wejścia do budynku. 
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21. Zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości, by Gala Disco Polo w 2019 roku odbyła się 

20 lipca. Prośbę swą motywuję tym, że od 7 lat festyny rodzinne w Mirocinie Średnim odbywały 

się między 8 a 15 lipca, lecz ostatnie lata gala „spycha” nas z naszego stałego terminu i jest dla 

nas dużym utrudnieniem w organizacji. 

22. Na wniosek rodziców dzieci ze Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym, proszę 

o zakupienie wyparzacza do naczyń. 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

23. Teren koło marketu Chaty Polskiej przy ul. 22 Lipca – w ubiegłym roku zostały poprzycinane 

przez Straż Pożarną krzaki, jarzyny a do tej pory dalej jest tam robione śmietnisko. Mieszkańcy 

uczęszczają na ogródki działkowe i mają problem z przejściem. 

24. Ul. Głogowska – zabezpieczyć wejście do domku kata – brama w złym stanie.  

Zabezpieczone wejście w murze rozwalone. 

25. Cmentarz Komunalny – zagrażające drzewo przy wejściu – pęknięta sosna.  

Do pkt. 4.1. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zniesienia formy ochrony przyrody - pomników przyrody zlokalizowanych na terenie działki ozn. 

nr ewid. 178/2 poł. w obrębie Studzieniec gmina Kożuchów. /numer druku LV/1a/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i podatku od 

nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. /numer druku LV/2/18/ 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział członków 

ochotniczych straży pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę. /numer druku LV/3/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Walczak Tomasz – 

radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 11, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 2, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

/numer druku LV/4/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zniesienia formy ochrony przyrody tj. pomnika przyrody drzewa z gatunku modrzew europejski 

zlokalizowanego na działce ozn. nr ewid. 273 obręb 1 w Kożuchowie. /numer druku LV/5/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw - 0, wstrzymało się od 
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głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Kożuchów na lata 2017 – 2032”. /numer druku LV/6/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kożuchów na lata 2017 - 2020 

z perspektywą na lata 2021 – 2024”. /numer druku LV/7/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LV/8/18/ 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w ww. 

sprawie.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy. 

 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję 
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Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zasięgnięcia przez Gminę długoterminowego kredytu. /numer druku LV/9/18/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w ww. sprawie. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – 

radny Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, Marek 

Andrzej – radny Rady Miejskiej. 

 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw - 1, wstrzymało się od 

głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Jelinek 

Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław - radny Rady Miejskiej, Marek 

Andrzej – radny Rady Miejskiej, Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Zieliński Henryk – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.   

Podczas dyskusji poinformowano o możliwości wglądu do dokumentacji MOSiR-u 

dotyczącej składanych dwóch wniosków w ramach projektów rekreacja nad lubuską wodą oraz  

otwarte strefy aktywności. Następnie powrócono do tematu dotyczącego Programu Ochrony 

Środowiska i zagospodarowania przestrzennego. Następnie zwrócono uwagę na pęknięcia 

i ubytki murów obronnych przy ul. Spacerowej oraz zapytano co dalej z iluminacją murów 
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obronnych. W dalszej części dyskusji zapytano czy w 2018 roku odbędzie się remont targowiska 

miejskiego oraz co będzie obejmował, poproszono o upomnienie właścicieli opuszczonych 

budynków gospodarczych o ich uporządkowanie i zabezpieczenie, ponieważ stanowią 

niebezpieczeństwo dla mieszkańców, zapytano o dalsze postępowanie z budynkiem po byłej 

Straży Miejskiej przy ul. Słowackiego. Na zakończenie dyskusji poproszono o przycięcie gałęzi 

drzew przy ul. Dworcowej. 

Do pkt. 6. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LIII z dnia 21 stycznia 2018 r. został przyjęty większością 

głosów. /za- 12, przeciw - 0, wstrzymało się od głosowania - 2, nie głosowało - 0/ 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LIV z dnia 8 lutego 2018 r. został przyjęty większością 

głosów. /za- 12, przeciw - 0, wstrzymało się od głosowania - 2, nie głosowało - 0/ 

 

Do pkt. 7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16:50. 

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu.  

 

       Protokołowała                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Magdalena Ozgowicz           Ireneusz Drzewiecki 


